



Date: 09 February 2022

الكويت في 09 فبراير 2022

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Outcomes of Arzan Financial Group (K.P.S.C.) BoD meeting.

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك.ع) عامة.

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the material information disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تجدون مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،...

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO



جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال.



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	09/02/2022	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	At its meeting on 09/02/2022, the Board of Directors of Arzan Financial Group adopted the company's strategy for the next three years 2022-2024. The strategy included business expansion initiatives, including margin trading service, the addition of new services and products for the diversity of sources of income, operational excellence in improving customer services, sustainability and growth, and strengthening the group's position as a successful investment advisor in the region.	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك.ع.) المعلومة الجوهرية اعتمد مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2022/02/09 استراتيجية الشركة للثلاث سنوات القادمة 2022-2024. حيث تضمنت الاستراتيجية مبادرات لتوسيع نطاق الأعمال ويشمل ذلك خدمة تداول الهامش وإضافة خدمات ومنتجات جديدة لتنوع مصادر الدخل، والتميز التشغيلي بتحسين الخدمات المقدمة للعملاء، والاستدامة والنمو، وتعزيز مكانة المجموعة كمستشار استثمار ناجح في المنطقة.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	The impact of the information cannot be measured at this time.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لا يمكن قياس أثر المعلومة في الوقت الراهن.
Jassem Zainal Vice Chairman & CEO	 نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي	جاسم زينل

